
Eind februari kregen onze inwoners hun jaarlijkse WOZ-beschikking en
belastingaanslag van 2021. 

Informele bezwaren?
De gemeente nodigt inwoners uit om problemen met hun WOZ-waarde of aanslag
tijdig te bespreken. Dit informele traject is bedoeld als investering. We gaan in
gesprek met onze inwoners aan de voorkant om op die manier officiële bezwaren
aan de achterkant te voorkomen. Inmiddels weten onze inwoners ons goed te
vinden.

199 reacties over de WOZ-waarde hebben we daarom al in de eerste 6 weken
afgehandeld. Voor de OZB en rioolheffing ligt het aantal informele bezwaren op 28.
De hondenbelasting heeft in deze eerste 6 weken 90 meldingen opgeleverd.

Formele bezwaren?
Midden april hebben we de balans opgemaakt: we tellen 259 officiële
bezwaarschriften. Dit zijn er 65 minder dan vorig jaar. 12 bezwaren zijn doorgezet
naar het formele traject omdat de inwoner zich niet kon vinden in de geboden
informele oplossing.
Van het totaal aantal bezwaren is bijna 2/3 ingediend door no cure no pay bureaus.
Vorig jaar bedroeg dit aantal nog 1/3.

Wanneer krijgen onze inwoners antwoord?
We streven ernaar om de WOZ-bezwaren voor de zomervakantie af te handelen. 

Vanwege corona zijn de inpandige opnames vervangen door uitgebreide
vragenlijsten die we naar onze inwoners sturen. Daarop kunnen zij aangeven hoe
het met het onderhoud en de kwaliteit van hun woning is gesteld. Waar nodig vragen
we de inwoners om foto’s op te sturen om de situatie goed te kunnen beoordelen.

Raadsjournaal
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de gemeente Buren. Het is bestemd voor burger- en
raadsleden.Het Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht van het college van B&W.
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WOZ bezwaren in 2021
Dit nummer bevat een
aantal artikelen:



Infographic RES: waarom? wat? hoe? waar? met en voor wie? Een overzichtelijke weergave.
YouTube Fruitdelta Rivierenland: visie op de RES Rivierenland door partners van de stuurgroep.
Vraag- en antwoordpagina RES: antwoord op veel gestelde door inwoners.

Voor de volledigheid van de verdere behandeling van het raadsvoorstel Regionale Energiestrategie 1.0 (RES1.0), geven
we een beeld van de samenhang van de eerdere voorstellen. Deze voorstellen hebben geleid tot het huidige voorstel
RES 1.0 en dan met name de regionale ambitie: de verdubbeling.

Meer informatie over de Regionale Energiestrategie (RES) in het algemeen:
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De ambitie van de RES1.0

Besluit RES 1.0
 De raad stelde in 2020 het regio brede concept RES-bod
vast. Daarin was de ambitie tot ‘verdubbeling’ geen expliciet
onderdeel van het eerste deel van het besluit. Te weten: 
Instemmen met het indienen van het regionaal concept RES-
bod van 0,632 TWh bij het Nationaal Programma RES op 1
juni 2020. 
Wat betreft Buren was dit RES-bod opgebouwd uit de al
gerealiseerde windmolens en vastgestelde plannen, zoals het
drijvende zonnepark Lingemeer.

Het tweede besluit van dat voorstel betrof: 
Kennisnemen van het regionale vervolgproces om te komen tot het indienen van een definitief bod voor de RES 1.0
op 1 maart 2021 en de rol van de samenwerkingsagenda. 
Dit tweede besluit verwees onder andere naar de inleiding van dat concept RES-bod, wat het pad naar de
uiteindelijke RES1.0 omschrijft. De tweede stap die gezet zou kunnen worden met als ambitie: 
We streven hiermee naar minimaal een verdubbeling van ons concept bod. De uitkomst hier van is afhankelijk van
de gesprekken met onze inwoners, organisaties en volksvertegenwoordigers. Onze brede regionale samenwerking
vanuit een gezamenlijk belang geven ons het ver trouwen dat dit kan. De opbrengsten van de ruimteateliers bieden
hiervoor een goede basis. 

Deze ambitie was globaal in dezelfde bewoordingen ook opgenomen in het raadsvoorstel. Gelet op het
eerdergenoemde tweede besluit is het te zien als onderdeel van de opdracht om de RES1.0 op te pakken. Die is nu
in het huidige voorstel RES1.0 uitgewerkt.

Zon- en windbeleid
In januari dit jaar stelde uw raad vervolgens het raadsvoorstel voor het Burense zon- en windbeleid vast. Dat beleid
heeft die ambitie feitelijk ook als uitgangspunt. Zo staat onder andere in de samenvatting van dat raadsvoorstel:
Dit beleidskader wil de ontwikkeling van de opwek van zon- en windenergie mogelijk maken en zo de Burense
ambities voor duurzame energie realiseren. Dit is afgestemd met de regionale ontwikkelingen voor de Regionale
Energiestrategie (RES) en maakt tegelijkertijd lokale en innovatieve ontwikkelingen mogelijk. 

In de nota gaat het in essentie om de ruimtelijke aspecten voor het Burense zon- en windbeleid, wat betreft de
kwalitatieve invulling van de te realiseren zon- en windopgave voor Buren. Op dat moment was het namelijk niet
zinvol om in die nota aantallen vast te stellen, omdat die nog in het traject van de ontwikkeling van RES 1.0
regionaal afgestemd en vastgesteld moesten worden. 

Het RES1.0 voorstel dat nu voorligt, geeft dus nu uitwerking aan de in het begin genoemde regionale ambitie met
onder andere de grootschalige ontwikkelingen van zonne- en windenergie voor Buren. Waarbij het lokale Burense
beleid ook ruimte biedt aan kleinschaligere ontwikkelingen.

https://www.youtube.com/channel/UCIg28zpoToeKlccbN8reXeg
https://www.resrivierenland.nl/vraag-en-antwoord/


De uitstoot van CO2 in 2030 met 55% terug brengen (t.o.v. 1990);
een duurzaam Buren zonder fossiele brandstoffen in 2050
een gemeente die klimaatveranderingen op kan vangen; 
een gemeente die een circulaire economie heeft.

Klimaatvisie
Op 19 mei 2020 stelde uw raad de klimaatvisie vast. Hierin staat de Burense visie op het duurzaamheids- en
klimaatbeleid. De ambities zijn:

Dit komt overeen met de doelen in het Gelders Energieakkoord, het klimaatakkoord en de klimaatwet.
Het opwekken en gebruiken van duurzame energie draagt bij aan het beperken van die CO2-uitstoot. Stappen zoals de
RES1.0 zijn essentieel voor het realiseren van deze ambities.

Inwonersrondes
Het voorgaande is opgepakt met de gevraagde consulatie van inwoners. In twee reeksen van meerdere digitale
bijeenkomsten zijn reacties en suggesties van inwoners opgehaald met betrekking tot de inpassing en de mogelijke
zoekgebieden. Dit om te beginnen medio september 2020 met de eerste reeks en meer recent eind maart / begin april
201 met een tweede reeks. Als algemene lijn kwam daarbij wel naar voren dat er instemming was met de ontwikkeling
van zonne- en windenergie en het zoekgebied in meerderheid wel als begrijpelijk gezien werd.

Al met al is daarmee wat in mei 2020 met het concept RES-bod als vervolgstappen aan u is voorgelegd, nu uitgewerkt in
een integraal voorstel over de ambitie en de realisatie daarvan. 
Zo wordt die ambitie voorgelegd voor daadwerkelijke vaststelling, geïntegreerd met de opzet van de realisatie daarvan.
Dat met als voordeel dat nu de discussie dus niet louter gaat over een abstracte en theoretische ambitie, maar ook
gevoerd kan worden aan de hand van concrete zoekgebieden en een kwalitatieve opgave.

Op 9 juni schreef Trouw dat gemeentelijke websites niet veilig zouden zijn. Speciaal onveilig zouden de websites zijn die
gebruik maken van Wordpress. Omdat onze websites draaien op Wordpress informeren we u graag over de juiste stand
van zaken. 

Het probleem volgens Trouw: 
Op de website is een openbare pagina te vinden waarop de beheerders kunnen inloggen. Volgens Trouw is dat een
veiligheidsrisico, en is gemeente Hof van Twente ook op die manier gehackt. 

Zo zit het echt:
Veilig inloggen hangt niet af van een verborgen inlogscherm, maar van de manier waarop je inlogt. Voor onze website
moet de beheerder gebruik maken van 2-staps identificatie (ook wel 2FA, twee-factor autorisatie genoemd). Daarbij is het
gebruik van unieke en sterke wachtwoorden technisch dwingend ingericht: zwakke wachtwoorden worden niet
geaccepteerd. Onze leverancier heeft daarnaast aanvullende beveiligingsmaatregelen ingericht. 

Veilig verklaard door auditor
Elk jaar moeten we onze website laten toetsen door een onafhankelijke IT-auditor. Die kijkt daarbij ook naar de veiligheid
van de website en het beheer. We hebben deze audit de afgelopen jaren steeds prima doorstaan. 

Ook de InformatieBeveiligingsdienst (IBD) gebruikt Wordpress
De landelijke IBD gebruikt zelf Wordpress voor haar website en heeft in het Trouw-artikel de aantijgingen afgewezen. 

100% garantie..
.. bestaat helaas niet, ook niet in informatieveiligheid. Wel doen we ons uiterste best om hackers en cybercriminelen vóór
te zijn. En uit de audits blijkt dat we dat goed doen. 
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Volgens Trouw zijn gemeentelijke websites
niet veilig. Hoe zit het echt? 

https://www.buren.nl/duurzaamheid/klimaatvisie/


Verbinding tussen medewerkers / welzijn
medewerkers
Beter anticiperen en directe en structurele veiligheid
creëren
Doorontwikkeling van de kwaliteit
Betere informatievoorziening
Zelfstandige professionals

Een aantal algemene Ontwikkelingen

Speerpunten in 2021

Deze speerpunten worden momenteel door uitgewerkt en
SMART geformuleerd. Meer hierover volgt in de tweede
kwartaalrapportage van 2021.

Tijdelijk Huisverbod
Eerder werd hetTijdelijk Huis Verbod (THV) uitgevoerd
door het Meldpunt Bijzondere Zorg van de GGD. Vanaf
2021 ligt deze taak bij Veilig Thuis.  Dit houdt in dat een
pleger van huiselijk geweld tien dagen zijn of haar woning
niet meer in mag. In de tussentijd kan de nodige
hulpverlening op gang komen. Op die manier wordt
geprobeerd escalatie te voorkomen. in het eerste
kwartaal van 2021 zijn binnen Gelderland Zuid 11 THV’s
uitgevoerd. 

Overige zorgmeldingen 
Een klein gedeelte van de politiemeldingen die Veilig
Thuis ontvangt betreft ‘overige zorgmeldingen’. Hierbij is
geen sprake is van kindermishandeling of huiselijk
geweld. Het gaat bijvoorbeeld om een diefstal door een
minderjarige of een burenruzie. Met ingang van 1 april
2021 zal Veilig Thuis deze meldingen alleen nog intern
verrijken, en na een check bij de direct betrokkenen
doorzetten naar het sociale team. Ook de politie wordt op
de hoogte gesteld. Veilig Thuis voert geen veiligheids-
beoordeling uit en zal ook geen dossier aanmaken. Wel
wordt de overige zorgmelding vastgelegd als advies.
Deze nieuwe werkwijze wordt op termijn geëvalueerd.

Reële begroting en normuren
Gemeenten hebben Veilig Thuis gevraagd een reële begroting
voor te leggen. In dat kader is opnieuw naar de normuren per
dienst gekeken. Op basis van tijdschrijfgegevens,
productiecijfers en de bandbreedtes m.b.t. de diensten van
(landelijk) Veilig Thuis, die ze van Q Consult hebben ontvangen,
hebben ze de normuren aangepast. Deze bandbreedtes zijn tot
stand gekomen, doordat Q Consult bij meerdere Veilig Thuis-
organisaties tijdschrijfonderzoek heeft verricht vanaf 2018. De
begrotingswijziging Veilig Thuis voor 2021 en de GGD begroting
voor 2022 liggen momenteel voor bij de gemeenteraden.

Veiligheid van de medewerkers bij hoge risico zaken 
Veilig Thuis heeft te maken met cliënten die (verbaal) agressief
zijn, of waarbij ze risico lopen dat dit gebeurt. Voor deze
situaties is een document opgesteld. Er staat omschreven wat
wordt verstaan onder risicovolle zaken, wat medewerkers
kunnen doen en welke afspraken er gemaakt zijn om ervoor te
zorgen dat zij hun werk zo veilig mogelijk uit kunnen voeren. Het
is bijvoorbeeld belangrijk dat medewerkers in dit soort situaties
nooit alleen op pad gaan

Rapportage
Adviezen en meldingen
We zagen in de loop der jaren een gestage stijging van het
aantal adviezen. In het jaar 2020 was het een hele forse stijging.
Het beleid om alle gegeven adviezen goed te registreren (o.a.
aan de wijkteams, het veiligheidshuis, artsen en bij de
beschermtafel) werpt zijn vruchten af. In het eerste kwartaal van
2021 zien we dat deze groei is afgevlakt en nu uitkomt op 6
procent. In de begrotingswijzing voor 2021 werd nog uit gegaan
van een grotere stijging, namelijk 11%.

De groei van het aantal meldingen is in het eerste kwartaal van
2021 tot stilstand gekomen. Met als positief gevolg dat de
frontoffice in deze periode in staat was om de werkvoorraad voor
een heel groot gedeelte weg te werken. In de begroting van
2021 wordt uitgegaan van een lichte groei van 2 procent.

Veilig Thuis maakt ieder kwartaal een rapportage over hun taken en rol bij huiselijk geweld en kindermishandeling. De
bijgevoegde rapportage betreft het eerste kwartaal van 2021. Een aantal punten zijn uitgelicht.
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Eerste kwartaalrapportage 2021 Veilig Thuis



Langdurige zekerheid, de contractafspraken gelden voor 20 jaar;
De krachtenbundeling via de BSC, zodat alle individuele
verenigingen hiervan op verschillende fronten kunnen profiteren.
Denk aan kennisdeling, financiële voordelen in het kader van
efficiency, gezamenlijke inkoop en het creëren van
maatschappelijk draagvlak;
Afspraken over en een financiële prikkel voor de BSC en de
individuele voetbalverenigingen- om extra te investeren in vitaliteit
én dus ook in de gezondheid en leefbaarheid voor onze inwoners;
De BSC wordt voor de gemeente het primaire aanspreekpunt
voor alle acht voetbalverenigingen. Het levert dus korte lijnen op;
Het ont-zorgen van de gemeente als het gaat om groot
onderhoud en renovaties van de voetbalvelden en
groenonderhoud op de sportcomplexen;
Kostenbesparing voor de gemeente. BSC bewijst in de praktijk
dat het groot onderhoud en renovaties van voetbalvelden
goedkoper kan uitvoeren dan de gemeente;
Open sportparken, toegankelijk voor alle inwoners.

Op 8 juni stemde het college in met de huur- en
exploitatieovereenkomst, inclusief vitaliteitsafspraken, met de
Burense Sport Coörperatie (hierna BSC en voorheen BVV).

Met het ondertekenen van de overeenkomst geven we uitvoering aan
uw besluit van 16 april 2019. Bij dit besluit stelde u het
afsprakenkader voor de verzelfstandiging van de acht
voetbalverenigingen in onze gemeente vast. Op 9 december 2019
hebben wij u geïnformeerd tijdens een openbare
informatiebijeenkomst over de contouren van de contractafspraken.

Veel voordelen
De overeenkomst levert voor partijen veel voordelen op:

Toetreden instellingen
De statuten van de BSC zijn zo opgesteld dat ook andere
verenigingen, maatschappelijke en culturele instellingen kunnen
toetreden. Hierdoor kan er op termijn een ‘zwaan, kleef aan’ effect
ontstaan met nog meer toegevoegde waarde voor onze inwoners.

Afweging
Er heeft een zorgvuldige afweging plaatsgevonden in relatie tot het
ZBB-traject. In principe gaat het over een niet-wettelijke taak. In dit
geval is er sprake van een langdurig en bijna afgerond proces.
Terugkomen op gemaakte afspraken en gewekte verwachtingen in
het kader van het ZBB-traject kan de gemeente schaden
(onbetrouwbare overheid).

Vandaag ontvingen we het besluit over de
aanwijzing van de lokale publieke media-instelling.
Het Commissariaat voor de Media heeft besloten
om Stichting Publieke Omroep Buren, Culemborg,
Vijfheerenlanden, West Betuwe (hierna: SPO-
BCVW) aan te wijzen als lokale publieke media-
instelling voor de gemeente Buren. De aanvraag
van Stichting Stadsomroep Tiel (hierna: SST) is
afgewezen.
SPO-BCVW was ook de afgelopen jaren de lokale
publieke media-instelling voor onze gemeente. Dat
betekent dat er in de praktijk geen veranderingen
zijn. 

College stemt in met
overeenkomst BSC
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Lokale omroep



Provincie Gelderland en RoyalHaskoning DHV onderzochten in een proefproject of woningen verwarmd kunnen worden met
zonnethermie en een warmtenet. De gemeente Buren heeft daarvoor de woningen aan het Lingemeer als voorbeeld
voorgesteld. Met Lingemeer als voorbeeld bij het onderzoek is gekeken naar de haalbaarheid van het gebruik van deze
duurzame warmtebron en naar de bijdrage ervan aan de gezamenlijke verwarming van een aantal huizen in deze woonwijk.
Dit als verkenning in het kader van de ambitie voor een aardgasvrij Nederland in 2050.

Waarom deze proef?
Zonnethermie is nog redelijk nieuw in Nederland, maar het is mogelijk goed te gebruiken om duurzaam te verwarmen. In een
landelijk gebied met kleinere kernen kan zonnethermie een mogelijke optie zijn, zeker als andere warmtebronnen, zoals
restwarmte en aardwarmte, ontbreken. Er is alleen wel ruimte nodig voor een zonnethermieveld en de opslag van de
warmte. Rondom de woonwijk Lingemeer ligt die ruimte. Daarnaast staan er veel dezelfde soort huizen, die gebouwd zijn in
dezelfde periode, met een vergelijkbaar energielabel. Daarom is deze woonwijk gekozen als gebied voor een eerste
verkenning, want dat maakt het doen van het onderzoek een stuk overzichtelijker. De gemeente Buren heeft de
belangenvereniging en de signaleringsgroep van Lingemeer per e-mail op de hoogte gesteld van de proef.

Wat is zonnethermie?
Wanneer een warmtenet gebruik maakt van warmte uit zon noemen we dit zonnethermie. Daarvoor is een zonneveld nodig
en een groot ‘opslagvat’. In dit onderzoek worden de woningen dus met een warmtenet verwarmd met als warmtebron de
zon. De warmte die hierbij vrijkomt wordt dan door middel van een gesloten netwerk en een opslagsysteem aan de woningen
geleverd. 
Hier vindt u meer informatie over zonnethermie.

Het resultaat
De conclusie van het onderzoek is dat het gebruik van zonnethermie en een warmtenet technisch goed mogelijk is. Maar
zonder middelen van buitenaf is de businesscase nog niet sluitend. Een ontwikkelingssubsidie of garantiestellingen zijn dan
nodig. Een andere mogelijkheid is een ontwikkeling als collectief initiatief, omdat daarbij de stichtingskosten waarschijnlijk
wat lager uitvallen dan bij een commercieel initiatief. Daarom is het advies om het realiseren van een zonnethermie-project
eerst als pilot op te pakken. Ook kunnen dan verschillende mogelijke opstellingen nader onderzocht worden om een
vergelijking met meer (conventionele) systemen te maken.
 Lees het volledige onderzoeksrapport in de bijlage: ‘Quickscan RSW Gelderland Gemeente’.
 
Warmteplan Buren
De gemeente Buren werkt momenteel aan een warmteplan/-visie voor de warmtetransitie. Deze moet eind dit jaar door de
raad vastgesteld worden. Het doel is om woningen in 2050 duurzaam te verwarmen zonder fossiele brandstof. Het
onderzoek in Lingemeer geeft zicht op zonnethermie als mogelijkheid voor onze gemeente. Bij de verdere ontwikkeling en de
uitvoering van het warmteplan gaan we met inwoners kijken welke mogelijkheden er per kern/wijk zijn. In de tweede helft van
dit jaar zullen de eerste gesprekken met inwoners plaatsvinden in het kader van de ontwikkeling van het warmteplan. Dit
onderzoek is dus géén concreet plan voor Lingemeer. Ook met de inwoners van Lingemeer gaan we eerst nog de diverse
mogelijkheden na. 
Meer informatie over de warmtetransitie: www.buren.nl/duurzaamverwarmen.
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Proefproject zonnethermie in Lingemeer 

#ditkaninBuren
Stap voor stap komen we weer dichterbij een samenleving waarin méér mogelijk is. We
kunnen langzaamaan steeds meer coronamaatregelen loslaten. Daarom wil de gemeente
Buren met de campagne #ditkaninBuren laten zien wat er allemaal weer wél kan in de
gemeente.

Burgemeester Josan Meijers: “Laten we elkaar inspireren met mooie voorbeelden: een
terrasje pakken, sporten, een dagje uit, winkelen, hobby’s. Wat doe jij graag ter ontspanning
in deze tijd? Welke activiteiten/mogelijkheden bied jij als ondernemer of sportvereniging
aan? Ik roep iedereen op om dit op social media te laten zien met daarbij de hashtag
#ditkaninBuren.” 
Lees alles over de campagne dit kan in Buren op www.ditkaninburen.nl

https://www.warmte365.nl/nieuws/infographic-wat-is-zonthermie-68AAAE.html
http://www.buren.nl/duurzaamverwarmen
https://www.buren.nl/onderwerp/campagne-ditkaninburen


Het zero based budgetting-traject (ZBB) is inmiddels in volle gang. Uw raad is over het traject geïnformeerd tijdens een
bijeenkomst op 18 mei 2021. Daarin werd onder andere geschetst welk eindproduct u kan verwachten en wanneer de
resultaten verwacht worden. Het ZBB-traject concentreert zich op maatregelen die de lasten kunnen verlagen en de
inkomsten kunnen verhogen. Het doel is dat uw raad in staat gesteld wordt om keuzes te maken over de optimale
samenstelling van het gemeentelijk takenpakket en het bijbehorende budget. Tot die tijd staat de wereld natuurlijk niet stil. In
dit stuk gaan we in op hoe we met voorstellen omgaan tot het ZBB-traject is afgerond.

De gemeenteraad heeft het budgetrecht in de gemeente. Dit betekent dat de raad de begroting vaststelt en bepaalt waar
geld aan uitgegeven mag worden. Daarmee is de gemeenteraad altijd in de gelegenheid om besluiten te nemen of te
heroverwegen. Het ZBB-traject zorgt er voor dat we als gemeente ons budget heroverwegen. Om dat traject optimaal te
laten verlopen is het belangrijk dat er geen extra aanspraken op budget worden gedaan dan al eerder (bijvoorbeeld in de
begroting 2021) zijn vastgesteld. Op die manier heeft uw raad meer keuzeruimte. Het college van burgemeester en
wethouders zal daarom terughoudend zijn met voorstellen totdat de gemeenteraad een besluit heeft kunnen nemen over het
ZBB-traject. 

Dit betekent niet dat er de komende maanden helemaal geen voorstel met financiële gevolgen kan worden aangeboden.
Soms hebben we wettelijke verplichtingen of regionale afspraken waar we aan moeten voldoen. Of volgt een voorstel uit een
eerdere opdracht van de gemeenteraad. Het kan ook zijn dat het niet doen van een voorstel ongewenste maatschappelijke
gevolgen heeft. Dit soort afwegingen maakt het college steeds bij het wel of niet doen van een voorstel met financiële
gevolgen. Het college heeft ook eigen (financiële) bevoegdheden binnen de grenzen van de budgetten die de gemeenteraad
heeft vastgesteld. Hierbij zal het college dezelfde kaders aanhouden.

Voor de zomer behandelt uw raad de Kadernota 2022. In de kadernota wordt het financieel perspectief geschetst en hoe
groot de ombuigingsopgave naar verwachting wordt.
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ZBB-traject en besluitvorming andere
onderwerpen


